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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) alapján kérdést kívánok intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez ,
mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért emelte a kormány drasztikusan az autópálya matricák árát?” címmel .

A választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2011-es évet is a szokás áremelkedésekkel kezdhettünk . Volt, amit tudtunk s ezért
számíthattunk rá, volt amit sokáig titkoltak és nem is merték elmondani, ilyen volt például a z
áram árának növelése .

Tudva levő, hogy nálunk épültek Európa legdrágább autópályái . Emlékezzünk csak a
botrányos M6/M60-as sztráda Strabag által épített alagútjaira, melyhez szinte úgy kellett
külön dombot építeni, vagy a hatalmas viaduktokra, melyek patakok által emelt hatalma s
akadályok felett segítenek áthaladni annak a pár autónak naponta. Az M6-os PPP beruházás
átvilágítására költött 86,2 millió Ft eddig különösebben nem térült meg .

Az alagutak építése alatt azok többször beszakadtak, halásos kimenetel ű szerencsétlenséget i s
okozva. Itt sem történt felel ősség megállapítás, jegyzem meg szerényen, úgy látszik a
Strabagnak mindent lehet .

Úgy gondolom, hogy a botrányos építkezések, a milliárdok, amiket az emberek zsebéb ő l
kiloptak, a beszakadó autópálya részek, a beomló alagutak, lezárt sztráda szakaszok mell é
nem ildomos bizonyos esetekben a 41%-os mértéket is elérő áremelés! Ezért kérem a
Miniszter Urat, hogy legalább idénre vonják vissza döntésüket legalább a koncesszió s
szerződés és a teljes műszaki átvizsgálás végéig !

Várom megtisztel ő válaszát .
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